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Skrivelse

Vad händer med medborgarförslagen?

Under våren 2019 hanterades inte något medborgarförslag under något av 
stadsdelsnämndens möten. Fram till septembers nämndsammanträde har 
nämnden endast fått i uppdrag att behandla ett medborgarförslag.

Detta tycker vi i Vänsterpartiet är märkligt då Rinkeby-Kista har Stockholms 
mest engagerade population, detta syns inte minst på antalet besökare till 
stadsdelsnämndens möten. Därför har vi följande frågor till förvaltningen.

Medborgarförslagen är de boendes kanske viktigaste verktyg att påverka 
inom sitt geografiska område. Därför är det viktigt att medborgarna ges 
möjlighet att påverka, såsom information hur man går tillväga. Vi hoppas att 
man gör det enklare för medborgare att inkomma med medborgarförslag 
och att man ser över hur information kring dessa frågor kommuniceras. 

Vänsterpartiet ser detta som en viktig demokratisk fråga. 

Utifrån ovanstående frågar vi förvaltningen följande:

 Hur många medborgarförslag har inkommit till förvaltningen sedan 1 januari i 
år?

 Får alla som har skickat in medborgarförslag återkoppling kring vad som har 
hänt med förslagen?

 Anser förvaltningen att man gör tillräckligt för att nå ut med information till 
medborgarna hur man går tillväga för att påverka inom sitt geografiska 
område?
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